
 

K . A . V .  A l c u i n u s  o p  I n t e r n e t :  h t t p : / / w w w . a l c u i n u s . d e  
E - m a i l :  b e s t u u r @ a l c u i n u s . d e  

Notulen van de Algemene Ledenvergadering der K.A.V.Alcuinus d.d. 14 oktober 2003 
in de zaal van de Katholische Hochschulgemeinde (achterin Café “Chico Mendes”) te 

Aken. 
 
Aanwezig:Carina Ramakers, Bart van den Esschert, Jo Franken, Patrick Loijens, Julien Jumpertz, Raymond Blom, Mechelke 
Hamers, Christoph Geisler, Dominik Geisler, Benjamin Wilkosz, Tom Bisschops, Raoul Bück, Ivo Breuker, Galid 
Zimmermann, Tim Lauterbach, Irene de Wispelaere, Roy Dolmans, Roel Bröker, Luc Hamers, Wendy Robben, André 
Xhonneux, Bart Höppener, Rob Krewinkel, Johan Gehlen en Rob Oligschlaeger. 
 
Afgemeld: Dennis Schmeits, Henri Hazen, Tim van Kollenburg, Nathalie van Aken, Renée Kuppers en Nicolette. 
 

1.Opening: 
 
Roy opent de vergadering om 19.12 uur en heet iedereen van harte welkom. Hij verzoekt een ieder zijn of haar gsm uit te 
zetten (of op stil). Hij vraagt of iemand tweede notulist wil zijn en Mechelke biedt aan deze taak op zich te nemen. Verder 
vertelt Roy dat er een lijst rondgegeven zal worden waar alle erstsemesters hun adressen op moeten schrijven en een 
aanwezigheidslijst. 
 

2. Vaststellen definitieve agenda: 
 
De agenda wordt als op de uitnodiging aangegeven aangenomen: 
1.Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 16 april 2003 
4. Ingekomen stukken 
5. Bestuursmededelingen 
6. a. Financieel overzicht 
    b. Verslag kascontrolecommissie 
7. Commissieverslagen 
8. Bestuursverkiezingen 
9. a. Samenstellen van de commissies 
    b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
10. Uitdelen attenties 
11. Rondvraag 
12. Sluiting 
 

3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 16 april 2003: 
 
Ten eerste staat er in de uitnodiging een fout, namelijk dat de bestuursverkiezingen iedere twee jaar terug komen. Dit moet 
natuurlijk zijn dat de bestuursverkiezingen ieder jaar terug komen.  
In de aanwezigheidslijst staat de naam van Patrick Loijens verkeerd geschreven, en de naam van Dennis Schmeits (ook onder 
punt 4). Dit moet natuurlijk veranderd worden. 
Onder punt 5 staat in de derde regel “ruzie gemaakt”. Dit moet verandert worden in gediscussieerd. 
Onder punt 6 staat bij de actueelcommissie in regel zes “per post”, dit moet zijn “per mail”. Verder staat bij de 
voorlichtingscommissie Bernardinus verkeerd geschreven.  
Onder punt 8 staat een keer het woordje “niet” verkeerd geschreven onder het kopje Lustrumcommissie.  
Onder punt 9 moet de eerste zin veranderd worden in “Ivo controleert de kas nog een semester”.   
 

4. Ingekomen stukken:  
 
Afmeldingen: Dennis Schmeits, Henri Hazen, Tim van Kollenburg, Nathalie van Aken, Renée Kuppers en Nicollette. 
Machtigingen: Dennis Schmeits heeft Roy Dolmans gemachtigd.  
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Verder is er nog een mail binnengekomen van de OHB, waarin ze de gehele activitas uitnodigen voor het Oudherenbonddiner 
op 22 november. Dit is in een heel andere stijl als voorafgaande jaren, namelijk eerst een rondleiding door het DAF museum 
en aansluitend een buffet. Voor deelname vraagt de OHB een bijdrage van € 25,-. Hiervan sponsort de stichting voor ieder lid 
van de activitas €12,50. Roy roept iedereen op van de gelegenheid gebruikt te maken en mee te gaan. Er zullen voor die dag 
ook busjes geregeld worden die dan ook zelf betaald moeten worden. 
 

5. Bestuursmededelingen: 
 
De vereniging heeft van de volgende mensen te horen gekregen dat ze geen lid meer wensen te zijn: Dave Botterweck, Jannik 
van der Smissen, Raymond Megens en Luc Hamers (omdat hij is afgestudeerd).  
Verder deelt Roy mee dat de heer Erkens, de oud-voorzitter van de OHB, op betere voet is. Dit hebben we te horen gekregen 
op de receptie van de heer Sluismans. 
Nog meer goed nieuws is dat Marguerite Franssen een dochter gekregen heeft, genaamd Juliette. Het bestuur zal er zorg voor 
dragen dat er een kaartje gestuurd wordt.  
Verder vermeldt Roy dat de internetpagina een nieuwe eigenaar gekregen heeft, namelijk Roy Dolmans, dit om praktische 
redenen. 
Ook hebben we dit keer in onze vereniging weer een erelidmaatschap te vergeven en wel aan Luc Hamers. Roy bedankt Luc 
voor al het werk dat hij in de vereniging gestopt heeft en overhandigd hem een presentje (een balpen met daarin gegraveerd: 
K.A.V.Alcuinus erelid Luc Hamers. Het enige probleem is dat het bestuur vergeten is aan de OHB toestemming te vragen 
voor dit erelidmaatschap, maar dit zal alsnog gebeuren. 
 

6.a. Financieel overzicht: 
 
Carina krijgt het woord en legt het financieel overzicht uit. Christoph vraagt waarom de rente zo laag is. Roy antwoord 
daarop dat ons vermogen erg fluctueert. Hij vraagt ook wat de ANB AMRO riant rekening inhoudt. Carina antwoord daarop 
dat dit de spaarrekening is voor het lustrum. Verder vraagt Dominik waarom de contributie zo laag is en Roy antwoord 
daarop dat dit alleen de contributie is die in het afgelopen semester is geïnd. Wendy vraagt of de spaarrekening nog 
aangevuld wordt tot de afgesproken € 750,-. Roy antwoordt daarop dat dit het geval is. 
 

6.b. Verslag kascontrolecommissie: 
 
Dit semester hebben André en Ivo de kas gecontroleerd. André krijgt het woord en verteld dat ze maar een klein foutje in 
excel gevonden hadden, wat verder geen gevolgen had voor het financieel overzicht. Hierna bedankt Roy Ivo en André voor 
het controleren van de kas en ze worden per hand opsteken unaniem uit hun functie ontslagen. 
 

7. Commissieverslagen: 
 
ACCIE: 
Mis stukje Johan 
 
 
ACTUEELCOMMISSIE:  
Roel krijgt het woord en verteld dat de actueel afgelopen semester vaker op tijd is geweest dan semesters ervoor. Hij vindt het 
leuk om te doen, maar had iets meer van de commissie verwacht. Hij vraagt daarom de ALV of er mensen zijn die actief lid 
van deze commissie willen worden. Roy bedankt Roel en zegt dat hij goed werk verricht heeft. Roy vertelt ook dat het niet 
vanzelfsprekend is dat de actueel uit gebracht wordt en dat daar zeer veel werk in moet worden gestoken. Als er mensen zijn 
die een stukje willen schrijven is dat altijd welkom.  
 
INTERNETCOMMISSIE: 
Luc krijgt het woord en verteld dat de internetcommissie afgelopen semester bestond uit Wendy, Roel, Roy, Nathalie en 
hemzelf. Sinds een paar weken is Roy hoofdverantwoordelijke bij Strato voor de internetpagina. Het contract loopt echter 
verder op naam van Luc, om kosten te besparen, want omschrijven zou € 50,- kosten.  Verder verteld Luc dat er problemen 
zijn met de mail en de toegankelijkheid. Hier mee bedoelt hij dat mensen niet bereikbaar zijn, en dat er door spam-mail 
problemen ontstaan door de catch-all functie (alle ongeldige adressen landen bij de webmaster).In februari gaat de pagina 
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over aan een nieuwe provider, namelijk eaweb.de. Het contract bij Strato loopt tot half februari en is al tot die tijd betaald. 
Verder vraagt Luc of alle erstsemesters zich willen melden bij Luc voor hun emailadressen en voor eventuele 
alcuinusadressen. Ook worden er nieuwe commissieleden gezocht. Luc blijft komende tijd wel nog in de commissie. Hier 
komt nog uitleg van Luc 
 
LUSTRUMCOMMISSIE: 
Wendy krijgt het woord omdat Renée is afgemeld. De commissie bestaat uit Renée Kuppers (coördinator), Ivo Breuker 
(financiën), Roy Dolmans, Bart Höppener, Bart van den Esschert, Mechelke Hamers, Wendy Robben (Lustrumboek) en 
Nathalie van Aken (Lustrumboek). 
Ze verteld dat het feest eind oktober 2004 op een zaterdag zal plaatsvinden. Eerst zal er een ontvangst in het Consulaat 
plaatsvinden, daarna een rondleiding door de binnenstad en de feestavond zal in het Lenné-paviljoen naast het casino 
gehouden worden. Bij die feestavond hoort een band en een drie-gangen diner. 
 
VOORLICHTINGSCOMMISSIE: 
De voorlichtingscommissie bestond het afgelopen semester uit: Mechelke Hamers, Luana 
Habets, Carina Ramakers, Bart van den Esschert, Luc Hamers, Tom Bisschops, Raoul Bück, 
André Xhonneux en Wendy Robben (coördinator). De tijdens de vorige ALV aangekondigde rondleiding voor leerlingen van 
het Sophianumcollege in Gulpen (contactpersoon: dhr. Pennings) eind mei/begin juni ging helaas niet door. Twee dagen van 
te voren werd er afgezegd. Toch nog eens hartelijk dank aan Carina voor het organiseren van een rondleiding door enkele 
Physikinstituten van de RWTH Aachen. 
Tijdens de Dies Academicus (25 juni 2003) werden er door de commissie twee 
informatiebijeenkomsten met aansluitende rondleiding georganiseerd voor Nederlanders die 
deze dag naar Aken kwamen. Begin was om 10.00 uur en 13.00 uur. Tijdens de 
informatiebijeenkomst kregen de leerlingen o.a. informatie over studiefinanciering, 
ziektekostenverzekering etc. Deze bijeenkomsten vonden plaats in de Seminarraum van de 
Zentrale Studienberatung. De rondleiding langs enkele gebouwen volgde de alom bekende 
route. De uitnodigingen aan de leerlingen persoonlijk (ca. 125 personen) werden via de 
Zentrale Studienberatung verstuurt. Helaas kon de door Bart en Mechelke geactualiseerde 
poster voor de Vwo-decanen vanwege technische problemen niet worden gedrukt bij het 
Rechenzentrum. Aangezien kopiëren bij een copyshop relatief duur was, werd er dit jaar geen 
poster verstuurd naar de scholen. Uiteindelijk waren er ca. 10 leerlingen aanwezig, van wie 
enkelen dit jaar al in Aken zijn begonnen met studeren. 
De inschrijving bij het Akademische Auslandsamt van 23 t/m 26 september 2003 is matig 
verlopen. Wij hebben maar enkele Nederlanders te pakken gekregen. In de laatste jaren komt 
het aantal nieuw ingeschreven Nederlanders steeds weer rond de 10 personen uit. 
Er werden eind september decanenpakketten verstuurd aan 24 scholen in Zuid- en Midden-Limburg. 
Het Erstsemesterintrokamp werd gehouden van woensdag 1 t/m vrijdag 3 oktober 2003. 
Activiteiten waren o.a.: 

?  Verenigingsavond. 
?  Speurtocht/Stadtrallye in dezelfde uitvoering als voorgaande jaren. Van te voren gecontroleerd door Mechelke en 

Bart van den Esschert. 
?  Het avondeten in Restaurant Palladion in de buurt van de Dom. Met 19 personen druk bezocht! 
?  De kroegentocht, georganiseerd door twee commissieleden en twee vrijwilligers van buiten de commissie (Dominik 

Geisler en Henri Hazen). Hiervoor nog eens mijn dank! Begin: direct na afloop van het bunkerfestijn. 
?  Bezoek aan het Drielandenpunt in Vaals. Gereserveerd om 13.00 uur (labyrint) en 14.00 uur (kleiduivenschieten). 

Was geslaagd. Winnaar hiervan was uiteindelijk een 
            Erstsemester... Schande over de verenigingsleden in de finaleronde (2e plaats: Roy,  
            3e plaats: Bart Höppener, 4e plaats: ik). 
De financiën werden dit jaar geregeld door Luana Habets. De definitieve afrekening is echter 
nog niet opgesteld. Dit zal zo spoedig mogelijk gebeuren. Vooralsnog (na subsidieaanvraag bij het Akademische 
Auslandsamt) ziet het ernaar uit, dat het kamp geen kosten voor de 
vereniging heeft veroorzaakt. 
Dit jaar werden de Erstsemesters voorzien van t-shirts met een foto van hun zelf erop 
gestreken. Was een goed idee en zal hoogstwaarschijnlijk volgend jaar herhaald worden (dan 
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wel met ook nog de namen van de Erstsemesters erbij). Helaas hebben niet alle ons bekende Erstsemesters deelgenomen aan 
het kamp. Wij kunnen de ACCIE de adressen van deze Erstsemesters laten toekomen. 
Van 9 t/m 11 oktober 2003 heeft de RWTH Aachen weer deelgenomen aan de Studiebeurs in 
Utrecht. Er was een stand van 12m². In totaal hebben we ca. 175 gesprekken gevoerd met 
geïnteresseerden. De meest nagevraagde studies waren Medizin en alle mogelijke 
Magisterrichtingen. Voor de deelnemende Alcuinusleden waren er weer t-shirts van het Alumni-Team van de RWTH Aachen 
(restant van vorig jaar). Alle nieuwe deelnemers hebben één t-shirt thuis en de rest (nog 3 stuks) ligt bij de coördinator van de 
voorlichtingscommissie (ik). De ACCIE organiseert als na-ESK-activiteit op 17 oktober 2003 een kart-/discoavond. 
Dhr. Pennings van het Sophianumcollege in Gulpen wil ‘ergens in november’ langskomen met een groep leerlingen voor een 
rondleiding door Aken. Hierover is nog geen contact geweest met de commissie, alleen via de roddelpaden is dit voornemen 
van dhr. Pennings tot ons doorgedrongen. 
Enkele voorlichtingsavonden/-middagen zijn al besproken met de scholen: 
1. 31 oktober 2003 Sintermeertencollege in Heerlen 
2. 25 november 2003 College Rolduc in Kerkrade 
Wij verwachten nog uitnodigingen te krijgen van o.a. Bernardinuscollege in Heerlen, 
Romboutscollege in Brunssum, St. Janscollege in Hoensbroek en Grotiuscollege in Heerlen. 
Aangezien dit mijn laatste semester aan de RWTH Aachen is, zal er tijdens de volgende 
commissievergadering een nieuwe coördinator worden gekozen. Bart van den Esschert heeft al interesse getoond in deze post. 
Verder spreek ik hierbij mijn dank uit aan alle huidige en vroegere commissieleden waarmee ik heb mogen samenwerken (al 
dan niet als coördinator zijnde). Het was telkens weer ontzettend leuk om van alles en nog wat te regelen. Vooral was het 
steeds heel bevredigend om na afloop van een door ons georganiseerde activiteit te kunnen zeggen, dat het weer allemaal 
goed is verlopen. Ik hoop, dat de commissie in toekomst de contacten met de scholen en binnen de RWTH Aachen (met o.a. 
Studienberatung, Alumni-Team/Pressestelle en Akademisches Auslandsamt) kan behouden en misschien zelfs wel kan 
intensiveren en uitbreiden. Ik sta ten allen tijde beschikbaar om hierbij te helpen! 
       Geciteerd van Wendy Robben 
Roy verteld nog dat het t-shirt van Galid bij hem thuis ligt en Luana moet Dhr. Pennings eens bellen om te vragen wanneer 
precies in november hij langs wilt komen. 
 
FOTOWERKGROEP: Mechelke krijgt het woord en verteld dat het gehele semester niets gedaan is. 
 
20.20 uur: pauze. 
In de pauze gaat er een lijst rond voor de aanmelding voor het OHB-diner.  
20.42 uur de vergadering wordt hervat. 
 

8. Bestuursverkiezingen: 
 
Stemgerechtigden zijn: Bart van den Esschert, Patrick Loijens, Mechelke Hamers, Tom Bisschops, Ivo Breuker, Dennis 
Schmeits, Roy Dolmans, Roel Bröker, Wendy Robben, André Xhonneux, Bart Höppener, Rob Krewinkel, Johan Gehlen en 
Luana Habets. 
Jo Franken en Julien Jumpertz zijn stemcommissie. 
Tom vraagt wat de functie assessor inhoudt. Roy legt dit in het kort uit.  
Over elke post moet gestemd worden en na de posten voorzitter, secretaris en penningmeester moet ook nog gestemd worden 
of er een 3-, 5- of 7-mans bestuur komt.  
 
Roy treedt af en stelt zich niet herkiesbaar. Hij vraagt aan de ALV of iemand deze bestuursfunctie van hem over wilt nemen. 
Rob Krewinkel meldt zich als enige. 
Praeses (Rob Krewinkel) 
Voor: 12 
Tegen: 0 
Onthouding: 2 
Daarmee is Rob Krewinkel de nieuwe praeses. 
 
Luana stelt zich herkiesbaar voor de functie secretaris. Verder meldt zich niemand voor deze post. 
Abactis (Luana Habets) 
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Voor: 11 
Tegen: 0 
Onthouding: 3 
Daarmee blijft Luana abactis. 
 
Carina moet aftreden, omdat ze niet meer aan de RWTH of de FH is ingeschreven. Roy vraagt wie deze bestuursfunctie van 
haar over wilt nemen. André Xhonneux en Ivo Breuker melden zich voor deze post. 
Quaestor (André en Ivo) 
André: 4 
Ivo : 8 
Onthouding : 2 
Ivo Breuker wordt daarmee de nieuwe quaestor. 
Nu moet er worden gestemd of er een 3-, 5- of 7-mans bestuur wordt gevormd. Dit gaat per handopsteken. 
3-mans bestuur: 2 
5-mans bestuur: 8 
7-mans bestuur: 1 
Er wordt hiermee dus tot een 5-mans bestuur besloten. 
 
Roy vraagt de ALV wie zich voor de post assessor wil melden. Roel stelt zich niet herkiesbaar. Bart van den Esschert stelt 
zich wel herkiesbaar en Bart Höppener meldt zich ook nog voor deze post. 
Assessor 1( Bart v.d. E. en Bart H.) 
Bart v.d.E. : 10 
Bart H. : 4 
Onthouding : 0 
Bart van den Esschert is daarmee assessor. 
 
Daarna wordt er gestemd of Bart Höppener de tweede assessor wordt. 
Assessor 2 (Bart H.) 
Voor: 13 
Tegen: 1 
Onthouding: 0 
Bart Höppener wordt daarmee de tweede assessor. 
 
Het nieuwe bestuur neemt de plaats in van het oude bestuur en Rob Krewinkel leidt de vergadering verder. 
 

9.a. Samenstellen van de commissies: 
ACCIE: Deze bestaat komend semester uit: Johan Gehlen als coördinator, Dominik Geisler, Luana Habets, Ivo Breuker, 
Henri Hazen en Tim Lauterbach. 
 
ACTUEELCOMMISSIE: Deze bestaat komend semester uit: Roel Bröker als coördinator, Roy Dolmans, Raymond Blom, 
Julien Jumpertz, Jo Franken, Johan Gehlen en Rob Krewinkel. 
 
INTERNETCOMMISSIE: Deze bestaat komend semester uit: Roel Bröker, Luc Hamers, Ivo Breuker, Dennis Schmeits, 
Wendy Robben, Nathalie van Aken en Julien Jumpertz. 
 
LUSTRUMCOMMISSIE: Deze bestaat komend semester uit: Renée Kuppers als coördinator, Ivo Breuker, Roy Dolmans, 
Bart van den Esschert, Mechelke Hamers, Wendy Robben, Bart Höppener, Nathalie van Aken en Carina Ramakers. 
 
VOORLICHTINGSCOMMISSIE: Deze bestaat komend semester uit Bart van den Esschert als coördinator, André 
Xhonneux, Luana Habets, Jo Franken, Wendy Robben, Raoul Bück, Benjamin Wilkosz, Mechelke Hamers en Tom 
Bisschops. 
 
FOTOWERKGROEP: Deze bestaat dit semester nog steeds uit Mechelke Hamers, Rob Oligschlaeger en Wendy Robben. 
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9.b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie: 
 
Patrick Loijens en André Xhonneux melden zich voor de kascontrole. Dit wordt per handopsteken unaniem goedgekeurd. 
 

10. Uitdelen attenties: 
 
Aangezien Luc al zijn attentie gekregen had, restte hem alleen nog maar een bul aan aan André Xhonneux en een aan Bart 
Höppener uit te reiken. 
 

11. Rondvraag: 
 
?  Luana heet het nieuwe bestuur welkom en vind het jammer dat Roy weg is. 
?  Ivo wil iedereen bedanken. 
?  Bart bedankt Roy, Roel en Carina en heet de 3 nieuwe bestuursleden welkom. 
?  Jo bedankt het hele bestuur. 
?  Patrick wil Luc bedanken en wenst het nieuwe bestuur succes. 
?  Raymond heeft hier niets aan toe te voegen. 
?  Mechelke bedankt ook het oude bestuur en wenst het nieuwe succes en wenst ook Luc succes in de echte wereld. 
?  Roel vraagt naar het adres van Raoul en vraagt of iedereen de adressenlijst nog eens wilt controleren. Ook de lijst die 

de erstsemesters ingevuld hebben. 
?  Carina wenst het nieuwe bestuur succes en natuurlijk ook Luc. 
?  Dominik wenst iedereen succes en verteld dat ze een dispuut hebben opgericht, namelijk het Alcuinus Bevrijdings 

Front. Het dispuut in oprichting bestaat uit Tim, Dominik, Christoph en Benjamin. 
?  Johan heet Roy welkom in de oppositie, en is blij met het nieuwe dispuut. Hij begroet de bevrijding van Alcuinus, en 

mochten ze te ver gaan zal hij hun proberen te onderdrukken. Hij wenst verder het nieuwe bestuur succes. 
?  Tim wenst het nieuwe bestuur succes en bedankt het oude bestuur. 
?  Roy verteld dat het hem deugd doet dat er zoveel mensen zijn. Verder wil hij Luc succes wensen in de harde wereld 

en niet te veel afdragen aan de vrouw geeft hij hem nog als tip mee. 
?  André bedankt het oude bestuur voor het gedane werk en wenst het nieuwe bestuur succes. 
?  Wendy wil zich bij Roy aansluiten, en hoopt dat het zo blijft, dat de nieuwe erstsemesters geen eendagsvliegen zijn.  

Verder wenst ze het nieuwe bestuur succes. 
?  Luc wil iedereen bedanken voor de (soms stroeve) samenwerking met het oude bestuur. Verder wenst hij het nieuwe 

bestuur succes met het toekomstige verenigingswerk.  
?  Bart Höppener bedankt iedereen voor het kiezen en wenst het Alcuinus Bevrijdings Front (ABF) succes. 
?  Rob Krewinkel wil het oude bestuur bedanken en sluit zich bij iedereen aan. Verder verwacht hij van het ABF 

minimaal 2 activiteiten per semester en stukjes in de actueel. 
 
12. Sluiting: 

Rob sluit de vergadering om 21.42 uur. 
 

 
 


